السيرة الذاتية
محمد عودة حسين العبيدي
الجامعة المستنصرية – كلية –العلوم السياحية قسم ادارة الفنادق
Mobile: +9647709714310
Email: Dr.mohamed_oda28@uomustansiriyah.edu.iq
ملخص تعريفي:
 
· [bookmark: _GoBack]الاسم الثلاثي : محمد عودة حسين 
· تاريخ الميلاد : 6/5/1977
· الحالة الزوجية : متزوج 
· التخصص الدقيق : موارد بشرية و جودة خدمة فندقية 
· اللقب العلمي : مدرس 
· .

 الشهادات الدراسية:
 
·  1: دكتوراه في الدراسات الفندقية / جمهورية مصر العربية /جامعة قناة السويس / كلية السياحة والفنادق / قسم الدراسات الفندقية /زمالة دراسية  / 2014
·  2: ماجستير في الموارد البشرية/الجامعة المستنصرية / كلية الادارة والاقتصاد / قسم السياحة وادارة الفنادق /2005
·  3: بكالوريوس الجامعة المستنصرية / كلية الادارة والاقتصاد / قسم السياحة وادارة الفنادق /2001

الجوائز والتكريم الأكاديمي

·  كتاب شكر ممنوح من مجلس محافظة النجف للمشاركة في مؤتمر السياحة الاول.
· كتاب شكر من مجلس محافظة بابل .
· كتب شكر عدد 4 ممنوحة من عميد كلية الادارة والاقتصاد للمشاركة في اللجان الامتحانية .
· كتاب شكر من عميد كلية العلوم السياحية عدد 2
· كتاب شكر من جامعة كربلاء كلية العلوم السياحية.
· كتاب شكر من رئاسة الجامعة المستنصرية عدد 5. 
· كتاب شكر من مجلة كلية الادارة والاقتصاد الجامعة المستنصرية  
· كتاب شكر من مجلة كلية بغداد الجامعة للعلوم الاقتصادية
· كتاب شكر من هيئة الحشد الشعبي 
· كتاب شكر من ديوان الوقف الشيعي / الأمانة الخاصة لمزار سلمان المحمدي


الخبرة الأكاديمية والتدريس:

·   عضو هيئة تدريسية في الجامعة المستنصرية -  كلية الإدارة والاقتصاد -قسم السياحة وإدارة الفنادق منذ السنة الدراسية 2005 ولغاية 2013 .
· مقرر قسم السياحة وادارة للفنادق 2009-2010 . 
· عضو هيئة تدريسية في كلية العلوم السياحية الجامعة المستنصرية2013 ولغاية الان  
· رئيس قسم ادارة الفنادق 2015 ولغاية الان


المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

	الدراسات الأولية
	الدراسات العليا

	مبادئ السياحة والسفر 
علم النفس الاجتماعي
البيئة السياحية
ادارة الموارد البشرية
	اساليب البحث العلمي/ الدبلوم العالي
اشراف/ الدبلوم العالي



الأنتساب المهني او الجمعيات:

· لجنة البحوث والدراسة المشكلة للتحضير والاعداد لمؤتمر  السياحة في محافظة النجف الاشرف .
· المشاركة في العديد من اللجان الامتحانية من \ 2005 ولغاية 2015 .
· رئيس اللجنة العلمية في قسم ادارة الفنادق 
· عضو لجنة الاستلال الدائمية 2014و 2015
· رئيس لجنة تنشيط القطاع السياحي في كلية العلوم السياحية 2015
· عضو لجنة الترقيات العلمية 2015 ولغاية الان
· عضو لجنة حقوق الانسان 
· عضو لجنة مقابلة المنتسبين الراغبين في الانتقال والتعيين في الكلية
· عضو في لجنة صندوق التعليم العالي 
· عضو في لجنة اختبار كفاءة الموظفين
· المشاركة في العديد من المؤتمرات السياحية التي تعقد داخل القطر . 
· عضو في المنظمة العراقية لأساتذة الجامعات والكفاءات المستقلة.
· عضو في مركز العراق للدراسات والبحوث
· عضو في اللجنة القطاعية لتحديد وتوحيد المناهج في كليات واقسام السياحة وادارة الفنادق 
· عضو لجنة إنضباط الطلبة في كلية العلوم السياحية – 2016.
· عضو لجنة الرؤيا المستقبلية للجامعات العراقية كلية العلوم السياحية - 2016.
· الإشراف على العديد من بحوث تخرج طلبة الدراسات الأولية  .
· التدريس في الدراسات العليا في الكلية 


المنشورات العلمية


· بحث منشور في مجلة كلية الإدارة والاقتصاد العدد 74 بعنوان ( اثر الاختيار من الموارد البشرية في تحقيق اهداف التخطيط الاستراتيجي للمنظمات الفندقية)  
· بحث منشور في مجلة كلية بغداد للعلوم الاقتصادية بعنوان(اثر قيمة المعلومات في تحديد الاحتياجات من الموارد البشرية للمنظمات الفندقية) 
· بحث منشور في مجلة كلية بغداد للعلوم الاقتصادية بعنوان(اثر مقومات نجاح اداء العاملين في رفع مستوى الخدمات الفندقية)
· بحث منشور في مجلة العلوم الاجتماعية –جمعية العلوم الاجتماعية جامعة بغداد كلية الآداب – قسم الاجتماع.
· اهمية الاستقطاب في أداء ادارة المنظمات الفندقية "دراسة حالة عن الفنادق العراقية" بحث منشور في مجلة المنظمة العربية للسياحة(مصر) – معهد سيناء للسياحة والفنادق.
· تقييم جودة الخدمات الفندقية في الفنادق العراقية "دراسة حالة عن الفنادق العراقية" بحث منشور في مجلة المنظمة العربية للسياحة (مصر) – معهد سيناء للسياحة والفنادق.
· بحث منشور في مجلة دار الحكمة بعنوان(اثر نظام معلومات ادارة الموارد البشرية في تحليل الوظائف )2015 
· بحث منشور في مجلة دار الحكمة بعنوان( تقييم الاداء المالي والغير مالي في المنظمات الفندقية .
· عدة اوراق عمل ومحاضرات في ندوات وورش عمل متعددة
تطوير المهارات:
· دورة في الحاسوب – مركز الحاسبات الجامعة المستنصرية .
· دورة كفاءة اللغة الانكليزية – جامعة بغداد – كلية التربية .
· دورة تدريبية شاملة في فندق الرشيد.
· دورة طرائق التدريس في الجامعة المستنصرية .
· دورة توفل في جمهورية مصر العربية .
· المشاركة في العديد من المؤتمرات والندوات السياحية التي تعقد داخل القطر . 










































Curriculum Vitae
Mohamed Oudah Hussein Al - Obaidi
Mustansiriyah University – College of Tourism Sciences ----------
Mobile: +9647709714310
Email: Dr.mohamed_oda28@uomustansiriyah.edu.iq
 PERSONAL SUMMARY:
 
Dr. Mohamed Oudah Hussein Al-Obaidi Head of Hotel Management Department since 27/8/2015 till now
Specialization in Human Resource Management and Quality of Hotel Services
PhD from the Arab Republic of Egypt / fellowship
  It is the first doctorate specialized in hotel human resources and quality of service at the level of Iraq.

 EDUCATION:
 
· Ph.D. in Hotel Studies / Egypt / Suez Canal University / College of Tourism and Hotels / Hotel Studies / Fellowship / 2014
· M.Sc. Master of Human Resources / University of Mustansiriya / Faculty of Management and Economics / Department of Tourism and Hotel Management / 2005
· B.Sc. #3:

 ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

A letter of thanks from the Najaf Governorate Council to participate in the first tourism conference.
- A letter of thanks from the Babil Governorate Council.
- Acknowledgments No. 4 from the Dean of the Faculty of Administration and Economics to participate in the examination committees.
- A letter of thanks from the dean of the Faculty of Tourism Sciences No. 2
- A book of thanks from Karbala University, Faculty of Tourism Sciences.
- A letter of thanks from the presidency of Mustansiriya University.
- A book of thanks from the Journal of the Faculty of Management and Economics University of Mustansiriya
- A book of thanks from the College of Baghdad Journal of Economic Sciences
- Thank you letter from the popular crowd
- A book of thanks from the Shiite Waqf Office / Special Secretariat of Mazar Salman Al-Mohammadi
 ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

· Member of the teaching staff at Mustansiriya University - Faculty of Management and Economics - Tourism and Hotel Management Department from the academic year 2005 until 2013.
• Coordinator of the Department of Tourism and Hotel Management 2009-2010.
• Member of the teaching staff at the Faculty of Tourism Sciences, Mustansiriya University 2013 until now
• Head of Hotel Management, 2015 until now
COURSES TAUGHT:

	Undergraduate
	Graduate

	Principles of Tourism and Travel
Social Psychology
The tourist environment
Human Resource Management
	Research Methods / Higher Diploma
Supervision / Higher Diploma



PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

· Research and study committee to prepare and prepare for tourism conference in Najaf Governorate.
· Participation in many examination committees from 2005 to 2015.
·  Chairman of the scientific committee in the hotel management department
·  Member of the Committee of the permanent occupation 2014 and 2015
·  Chairman of the Committee to activate the tourism sector in the Faculty of Tourism Sciences 2015
·  Member of the Scientific Promotion Committee 2015 until now
·  Member of the Human Rights Committee
·  Member of the committee of interviewing the students wishing to transfer and appointment in the college
·  Member of the Higher Education Fund Committee
·  Member of the staff efficiency testing committee
·  Participation in many tourism conferences held within the country.
·  Member of the Iraqi Organization of University Professors and Independent Competencies.
·  Member of the Iraq Center for Studies and Research
·  Member of the sectoral committee to identify and standardize curricula in tourism colleges and departments and hotel management
·  Member of the Students Discipline Committee at the Faculty of Tourism Sciences - 2016.
·  Member of the Future Vision Committee for Iraqi Universities, Faculty of Tourism Sciences - 2016.
· Supervision of many research graduate students of preliminary studies.
·  Postgraduate teaching in college, 

PUPLICATIONS:

Research published in the Journal of the Faculty of Management and Economics No. 74 entitled (impact of the selection of human resources in achieving the objectives of strategic planning for hotel organizations)
• Research published in the Journal of the College of Baghdad for Economic Sciences entitled (impact of the value of information in determining the needs of human resources for hotel organizations)
• Research published in the Journal of the College of Baghdad for Economic Sciences entitled (impact of the elements of success of the performance of workers in raising the level of hotel services)
• Research published in the Journal of Social Sciences - Society of Social Sciences Baghdad University Faculty of Arts - Department of Sociology.
• The importance of polarization in the performance of the management of hotel organizations "Case study on Iraqi hotels" Research published in the Journal of the Arab Organization for Tourism (Egypt) - Sinai Institute for Tourism and Hotels.
• Evaluation of the quality of hotel services in Iraqi hotels "Case Study on Iraqi Hotels" published in the Journal of the Arab Organization for Tourism (Egypt) - Sinai Institute for Tourism and Hotels.
• Research published in Dar Al-Hikma magazine entitled "Impact of Human Resource Management Information System in Job Analysis", 2015
• Research published in Dar Al-Hikma magazine entitled "Evaluation of financial and non-financial performance in hotel organizations.
• Several papers and lectures in various seminars and workshops



PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

· Computer course - Computer Center University of Mustansiriya.
· • English language proficiency course - Baghdad University - Faculty of Education.
· • Comprehensive training course at Al Rasheed Hotel.
· • Course of teaching methods at Mustansiriya University.
· • TOEFL course in the Arab Republic of Egypt.
· • Participation in many tourism conferences and seminars held in the country.



       
